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Zdravím všechny na foru, uvažuji o pořizení čtyřkolky a zatím se mi libí tato Kaw. Brute Force 750.Co
jsem tak ale četl tady na foru tak spiše máte Yamahu Grizly.Ja to chci hlavně pro zábavu a odreagovaní
od práce :-) Bude to moje první čtyřkolka. Chci se tedy zeptat jestli ji někdo vůbec má a jak je
spokojený? Popřípadě jestli je tady někdo z okolí Opavy. Díky  Michal.
Řezňa- 30.01.2009 22:17:00

No Brut je 2válec. Má větší spotřebu než zbyvájici jako KQ a Grizzly. Jinak jestli si seš
jistej že pracant tak bych řekl že to je na tobě jakou si vybereš. Každy bude
vychvalovat tu svou. Já bych pode ceny atd bral KQ jinak kdbych mněl penize tak asi
Grizzly
Joey 30.01.2009 22:30:29

BRUTE FORCE je super mašina.2-válec tahá suprově ale ta spotřeba je trochu
větší.Grizzlyho si všichni kupujou kvůli menší spotřebě. na zábavu je brut nejlepší
užitkáč :-DD
pavlos11 30.01.2009 22:45:09

brute force je supr kolka a ma brutalni silu akorat ma moc velkou spotrebu a je to
2valec coz jede uplne suprove :-DD
koncak 30.01.2009 22:52:23

brutalku muzu jen doporucit. ale uprimne at koupi cokoli za par mnesicu tu bude
chvalit tu svoji :lol:
sq 31.01.2009 07:47:41

Brut je tank co projede vsecko, ale ta spotreba spotreba je desiva... +o(
JumboCZ 31.01.2009 18:20:29

hele asi takhle, vše je shrnuto už v názvu :-) brute tah, brute žrout, brute ... (doplnit
dle potřeby)  až jednou přesedlam ze sporty na užitkáč, u mě je výběr jasnej :-DD
spiderxxl 01.02.2009 19:46:43

Díky všem za názory.Není tady někdo z Opavy a okoli kdo ma Kawasaki Brute Force?
Rád bych ji viděl v akci.  Michal
spiderxxl 02.02.2009 19:01:00
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Pánove, je nějaký rozdíl u modelu Brute F. mezi ročníkem 2008 a 2009 ? Díky Michal
tomram 02.02.2009 20:57:10

Já bych šel ko suzuki KQ je to takové pracovní sportovec nádherná zdá se mi hezčí něž
kawa (y)
spiderxxl 02.02.2009 21:43:03

tomram>  právě že mě Suzuki nezaujala. Michal
Řezňa- 02.02.2009 22:03:21

Ted máš test tady.
Joey 03.02.2009 07:25:33

spiderxxl> ta Kawasaki je fakt super ale jestli to chceš kupovat jako nosič nářadí tak z
toho bude pěkně nechutná potvora. těma homologačníma dílama to zprasili.
TeSi5 03.02.2009 08:20:10

Musíš vybírat prodejce. Někdo to tam dává, někdo ne.
Joey 03.02.2009 15:58:31

pokud to bude mít žlutý SPZ tak to tam bude na 100%.
TeSi5 03.02.2009 17:18:50

Těžko, Grizzlyny mají taky skoro všechny ty malý šmejdský světla a naše na žlutejch
značkách má origo.
Joey 03.02.2009 19:16:02

teď jsem se byl mrknout k nám do marimoto, kde prodávaj jak Yamahy tak Kawasaki a
věř tomu že to mají takhle s těma krámama v homologaci. jinak ti to neschválej nevim
kdy si to kupoval ale je pravda že třeba před rokem takhle Brute Force nevypadal. oni
totiž zavedli nějakou tu vyhlášku v létě.
koncak 03.02.2009 20:44:00

pokud na svetlech neni ''E'' tak tam daji cernou nalepku a nabastlej pridavna svetla.ja
ecka nemam,a na zlutych jezdim s origo.vono pred rokem to opravdu neresily.
nic81 02.07.2013 16:41:58

Ja bych prydal jen takovou zajimavoust u jednoho inzeratu na kawu. Tyhle fotky v
inzeratu doopravdy nalakaj kazdyho kupujiciho :o Ja bych si to po tomhle majiteli
nekoupil :-P   http://www.quadmania...i-kvf-750-16417.html
quadrofoglio 02.07.2013 16:54:54

nic81>Ja bych prydal jen takovou zajimavoust u jednoho inzeratu na kawu. Tyhle fotky
v inzeratu doopravdy nalakaj kazdyho kupujiciho :o Ja bych si to po tomhle majiteli
nekoupil :-P   http://www.quadmania...i-kvf-750-16417.html

   :-D A jak si myslíš že s nima jezděj ostatní?
zmizík_zaks 02.07.2013 17:25:43

Aspoň o mašině se šnorchlama netvrdí, že je tam dal aby měl kam dávat buřty...
alibunda 02.07.2013 18:35:22

nic81> Poslouchej KÁREČKU nebudu nikomu mazat med kolem huby a jestli ti vadí
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trochu bahna,tak pal do garáže vem si berany a vyhejbej se kalužím aby jsi si
nepocákal holinky :[ :[ :[
alibunda 02.07.2013 18:35:46

quadrofoglio> Děkuji :-D :-D :-D :-D :-D
alibunda 02.07.2013 18:36:10

zmizík_zaks> Děkuji za zastání :-D :-D :-D :-D :-D :-D
majo 02.07.2013 19:06:33

Ty kravo ti cumin.nazory na kawu pisr niekto co ma uplne inu kolku. Fakt cest
vynimkam.spotreba sa neda riesit u bruta. Tam to proste vezmes za plyn a spotreba ta
prejde. Raz sa natom zvez a o spotrebe nebudes ani uvazovat. Ten vykon ta proste
zahlti
alibunda 02.07.2013 20:00:37

majo> :-) :-) :-) :-) :-) :-) :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD
koncak 02.07.2013 20:11:29

vy zase mate tema.neni jedno co tam nafoti?jednou masina ma snorchl,tak je precy
evidentni ze byla potapena.osobne bych nekoupil rozvrtany stroj,ale je to pouze muj
problem a nikomu to necpu.jsou taci co se jim to libi,a utratej za to prachy.tak proc ne.
:-DD
alibunda 02.07.2013 21:06:06

koncak> :) :-DD
Kartkarel 02.07.2013 21:45:23

...tady někdo psal o brutální síle dvouválce??? Co to je to Kawasaki....to je taky kolka,
jezdí to samo??? :lol: :lol:  

  Tohle je náš nový polep, to budou mít teď všechny Kamna ;-)
Beli 02.07.2013 21:52:45

koncak>vy zase mate tema.neni jedno co tam nafoti?jednou masina ma snorchl,tak je
precy evidentni ze byla potapena.osobne bych nekoupil rozvrtany stroj,ale je to pouze
muj problem a nikomu to necpu.jsou taci co se jim to libi,a utratej za to prachy.tak
proc ne. :-DD

  stroje mají být čisté, pravidelně myté Koncáku :-D
alibunda 02.07.2013 22:23:37

Kartkarel> Jako že jsou na pokraji smrti? to máš recht :)))))))))))))) utratit kamna :-D
:-D :-D :-D
zmizík_zaks 02.07.2013 22:28:40

No ono je to taky dost o tom, že většina těhlech bahnomilů dává stroji větší péči a
údržbu než ti co jezdí kolem komína.
quadrofoglio 02.07.2013 22:31:47

koncak>vy zase mate tema.neni jedno co tam nafoti?jednou masina ma snorchl,tak je
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precy evidentni ze byla potapena.osobne bych nekoupil rozvrtany stroj,ale je to pouze
muj problem a nikomu to necpu.jsou taci co se jim to libi,a utratej za to prachy.tak
proc ne. :-DD

  Tak teď jsem se od srdce zasmál,Koncáku ty máš vždy ty nejrozvrtanější stroje které
jsem kdy viděl a to nemaj šnorchly :-D :-D :-D
alibunda 02.07.2013 23:03:11

Smích je zdravej :-D :-D :-D :-D Kawa forever :-D :-D
koncak 02.07.2013 23:20:27

quadrofoglio> tys me nepochopil.ja si nekoupim rozvrtany stroj,coz neznamena ze si
ho nerozvrtam sam. :lol:
koncak 02.07.2013 23:24:05

zmizík_zaks>No ono je to taky dost o tom, že většina těhlech bahnomilů dává stroji
větší péči a údržbu než ti co jezdí kolem komína.

  jooo, v cem spociva ta udrzba? :lol: ze to poctive umyjou?videls nasledky
dlouhodobeho maceni?vyhnile loziska,kloupy,a podobne,to by me zaimalo jak tomuhle
peclivy majitel zabrani? :lol: :lol: :lol: :lol:  ja teda to nedokazal.muselo se to vse
menit,jak na polarce,tak kawarnach.
Beli 03.07.2013 00:35:42

zmizík_zaks>No ono je to taky dost o tom, že většina těhlech bahnomilů dává stroji
větší péči a údržbu než ti co jezdí kolem komína.

   To se mi líbí :-DD :-DD
Grom 03.07.2013 10:14:57

resite spotrebu. kolik kawa basti? me zere Kq kolem 12litru. mam tam ale 26 pneu.
HELLGEJ 03.07.2013 10:37:48

Grom>resite spotrebu. kolik kawa basti? me zere Kq kolem 12litru. mam tam ale 26
pneu.

 když jedu normálně tak 14-15litrú,mám pneu 27 :-DD
Grom 03.07.2013 11:35:28

HELLGEJ> Tak to není zase tak hrozný na ty penu. Myslím, že pokud by s tím KQ jel,
tak veme podobně.Na 25 pneu by Kawa brala taky kolem 12 litrů.Takže rozdíl cca 1-2l.
alibunda 03.07.2013 12:04:25

mě 18 :)
Jindřiška 03.07.2013 12:09:27

Kartkarel>...tady někdo psal o brutální síle dvouválce??? Co to je to Kawasaki....to je
taky kolka, jezdí to samo??? :lol: :lol:    Tohle je náš nový polep, to budou mít teď
všechny Kamna ;-)
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 Krásný Karle :-DD
HELLGEJ 03.07.2013 12:16:20

Grom>HELLGEJ> Tak to není zase tak hrozný na ty penu. Myslím, že pokud by s tím
KQ jel, tak veme podobně.Na 25 pneu by Kawa brala taky kolem 12 litrů.Takže rozdíl
cca 1-2l.

 rozdíl tam je tak dva tři litry,soused ma kingquada 750 a žere mu to při stejném stylu
jízdy méně a to samé druhý kamarád s gryzly 700.ale já mám stříkačku,karbecová
kawa žere víc tak o tři litry než ta moje :-DD :-DD
HELLGEJ 03.07.2013 12:20:42

alibunda>mě 18 :)

 mně s vozíkem 21,ale při stejném stylu jízdy,prostě žere kawa o dva tři litry více,než
ostatní japonské stroje,ale to je každému jedno :lol: :lol:
alibunda 03.07.2013 15:18:37

:-DD HELLGEJ> :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD
HELLGEJ 03.07.2013 15:22:20

[quote]Kartkarel>...tady někdo psal o brutální síle dvouválce??? Co to je to
Kawasaki....to je taky kolka, jezdí to samo??? :lol: :lol:  když povalíš ten nejvetší terén
a budeš mít co dělat aby ses udržel v sedle a něco kolem tebe jakoby proletí,něco,že to
sotva postřehneš,tak to bude na 99% KAWASAKI BRUTE FORCE 750i :lol: :lol: :-DD
Kartkarel 03.07.2013 15:51:43

HELLGEJ> jéjda, to bude ale oslava, já to vždy viděl akorát někde plácat v blátě....teda
jooo, na Crossracingu mě jedna Kawa v Mohelnici předjela, mladej Kalous! Teda on je
vyježděný ze sportky, takže sem nebyl se svým koketním bříškem pro něho žádný
soupeř, ale....tak dlouho se s Kawou mlátí o zem, až se diferák a kardan uthne... :lol: V
druhé jízdě se tam hrabal na přední náhon do té mezky před cílovkou a bylo....  A proto
si pamatujte, takto dopadne každá Kawa, kterážto by se Canamům rovnat chtěla a to
na věčné časy a nikdy jinak! Camen!!!... vlastně Amen...!!! :lol: :lol: :lol:
majo 03.07.2013 19:11:28

Kartkarel> camen - vlastne amen. Kurva rehocem sa jak pica :-DD :-DD :-DD :-DD
:-DD
alibunda 03.07.2013 19:51:33

HELLGEJ> :-DD :-DD
alibunda 03.07.2013 19:54:45

Kamnáci asi nemají o čem psát že nám lezou sem :-D :-D :-D :-D :-D .
Kartkarel 04.07.2013 00:17:19

alibunda> Tak to víš, rámy máme zavařený, diferáky vyměněný...není do čeho
píchnout, tak rejem do vás!!! :lol:
Josejose 05.07.2013 07:40:50
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Kartkarel>...tady někdo psal o brutální síle dvouválce??? Co to je to Kawasaki....to je
taky kolka, jezdí to samo??? :lol: :lol:    Tohle je náš nový polep, to budou mít teď
všechny Kamna ;-)

Karle ta Kawa je třeba ta kolka co posrala všechny Camna na rychlostce na Pánově, ale
na to ty strašně rád raděj zapomínáš že :lol: :lol: ;-) Jináč já na ni nedám dopustit a na
vaše řeči seru bo mě nikdy nesklamala a spotřebu neřeším i když tankuji stejně jako
ostatní a mám tam 27 :-DD Karlos ale polep je pěkný fakt pěkný :lol: :-DD
Kartkarel 05.07.2013 21:50:10

Josejose> ;-) šak jo, ale to bylo vítězství hodné na protest, protože Martinák 2. za
tebou na mé kolce s obsahem o 100 ccm menším jak tvá kolka (a se spotřebou o cca
10 l také menší...), který měl čas o cca 0,3 horší jak ty, vznesl námitku stran
podujatosti v měření. Ale jury tentokrát Martina nepodpořila a jistě oprávněný protest
nebyl vyslyšen!!!  My se ale nedáme, my to poženeme výš, FIM v Paříži to rozsekne!!!
:lol: :lol:
Josejose 06.07.2013 07:13:09

Kartkarel> Kódle tak totok teda řešit nebudem bo se nechávám dobrovolně sesadit s
trůnu a tebe vyhlásíme novým králem :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 06.07.2013 10:20:43

Josejose> mě néééé, Martina - on jel jen na mé kolce, on protestoval....ale nějak
potichu, asi měl strach, že mu dáte do řepy :lol: :lol: :lol:
Josejose 06.07.2013 12:48:58

Kartkarel> Dívej na fištróna :[ do rána se mnou Marťas dnes chlastal a nic ani
nevzpomněl :-P asi má opravdu strach :lol: :lol: :-DD
Kartkarel 06.07.2013 13:27:09

Josejose> ...nechá se koupit za pár panáků..... :[
Martinák 06.07.2013 14:19:06

Vy sulinci, me to prvni misto bylo u prdelky, to kaja me premlouval at jedu. ja sem
nechtel a rozhodne sem neprotestoval. cas byl jiste vic jak presny. jo a k tomu memu
casu:  Dva mesice sem nesedel na kolce a trat sem nemel nactenou. Ten den sem mel
ruplej zaludecni vred. Byl sem uz ozralej. A navic sem mel pujcenou kolku a jel sem na
pul plynu!  Takze si to peberte salati!   CAMNA pico
Josejose 06.07.2013 15:48:47

Martinák> :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: a je to :lol: :lol: :-DD
jaké bylo vzbuzení prde :lol: :-DD
Martinák 06.07.2013 15:58:17

Josejose> jak si myslis ze vypadam po dvouch hodinach spanku a pulcaku koralky...
tys musel taky vypadat k svetu v te hokne :-$
Josejose 06.07.2013 16:09:16

Martinák> Ani kurva nemluv }:( mladý si dojel v deset za mnou do práce pro kolku a
po provedené dechovce jsem ho poslal s babčů autem nazpět bo ho ještě taky pěkně
měl :lol: :lol: :-DD
Kartkarel 07.07.2013 11:40:21
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Martinák> Teda Martine, ty jet sdravý, střízlivý, na své kolce a po tréninku na plný
plyn.....tak se zabiješ!!! :lol:
alibunda 07.07.2013 14:28:52

:-D :-D :-D :-D :-D
nic81 08.07.2013 19:41:52

Kartkarel>...tady někdo psal o brutální síle dvouválce??? Co to je to Kawasaki....to je
taky kolka, jezdí to samo??? :lol: :lol:    Tohle je náš nový polep, to budou mít teď
všechny Kamna ;-)

  Co to je tam za Polárkou a Kawasaki za značku?
pája27 12.11.2015 10:06:02

Prosba: nemá někdo foto letošního modelu na žlutých SPZ, jaké tam dávají blinkry a
zrcátka, díky
pája27 23.11.2015 19:19:03

Dotaz: Je nějaký rozdíl mezi Brute Force a KVF 750? Ptám se jako úplný laik, který
uvažuje o koupi.Díky za upřesnění.
HELLGEJ 23.11.2015 19:47:52

pája27> není brute force se psalo na kawy pro usa a kvf bylo napsáno pro evropu.je to
ten stejný stroj.
pája27 23.11.2015 20:00:57

HELLGEJ>pája27> není brute force se psalo na kawy pro usa a kvf bylo napsáno pro
evropu.je to ten stejný stroj.

 Díky za upřesnění :-)
STANDATISICTGB 25.11.2015 20:57:47

Kamarád mi ji doporučoval,že jsou dobré.I ojeté některé.Já mám jinou nechtěl jsem
ojetinu. ;-)
pája27 26.11.2015 04:16:06

STANDATISICTGB> Nová KVF je jen pro jednoho, druhou osobu nelze ofiko
přepravovat, to mne zastavilo v úmyslu si jí pořídit. Vybírám jinou značku která splní
moje požadavky: nová, hodně silná, krásná na pohled i homologace, pro dva v TP,
servis v dosahu, ne čína!!, ne taiwan!
HELLGEJ 26.11.2015 07:23:42

pája27> tak to máš jen dvě možnosti,polaris a nebo can am. (y)
pája27 26.11.2015 08:09:33

HELLGEJ> Tak a teď v podhůří Šumavy, kde tyto dvě značky najít, vyskoušet, koupit?
Nabízí mi Artic XR 700i LTD PS
HELLGEJ 26.11.2015 10:59:38

pája27> artic cat je americká čína,není to vůbec dobrá čtyřkolka (n)
pája27 26.11.2015 14:07:16
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HELLGEJ> díky za názor :-) , jen mám ty camna moc moc daleko :-(
Sobol 26.11.2015 19:48:04

HELLGEJ> aaaamen kamo ;-)
viki 29.11.2015 17:52:14

polaris na hovno a can am je pro lidi co neví co s lovama , protže to žere sebe samo
jak rakovina!!!  takže radši jednosedadlová kawa než dvousedadlový kontejner na love
(u) (s)
pája27 29.11.2015 20:00:45

viki>polaris na hovno a can am je pro lidi co neví co s lovama , protže to žere sebe
samo jak rakovina!!!  takže radši jednosedadlová kawa než dvousedadlový kontejner
na love (u) (s)

 No to je pěkný :-( , já jsem tu rakovinu zrovna dneska koupil :-) , tak se jdu nechat
sežrat. :-D
KRTEČEK 29.11.2015 21:20:40

pája27>viki>polaris na hovno a can am je pro lidi co neví co s lovama , protže to žere
sebe samo jak rakovina!!!  takže radši jednosedadlová kawa než dvousedadlový
kontejner na love (u) (s) No to je pěkný :-( , já jsem tu rakovinu zrovna dneska koupil
:-) , tak se jdu nechat sežrat. :-D

tak gratuluju k ca!!! O prednim diferaku se kawe ani nezda a rotax je rotax :-DD :-DD
ten zbytek je plus minus vsude stejnej... :-$
RobertV 29.11.2015 22:29:24

viki> Viktore neser polaris je top a všechno ostatní je na pííííču :-D :-D :-D ,ale stejně
všichni touží po té rakovině :lol: :lol: :lol:
leos2 29.11.2015 23:04:46

viki> Viktore neser Can-Am je top a všechno ostatní je na pííííču :-D :-D :-D ,ale stejně
všichni touží po Démonovi :lol: :lol: :lol:
pája27 30.11.2015 08:09:30

HELLGEJ>pája27> tak to máš jen dvě možnosti,polaris a nebo can am. (y)

 Polaris jsem nepotkal,tak skusím druhou možnost.
HELLGEJ 30.11.2015 08:19:15

KRTEČEK>pája27>viki>polaris na hovno a can am je pro lidi co neví co s lovama ,
protže to žere sebe samo jak rakovina!!!  takže radši jednosedadlová kawa než
dvousedadlový kontejner na love (u) (s) No to je pěkný :-( , já jsem tu rakovinu
zrovna dneska koupil :-) , tak se jdu nechat sežrat. :-Dtak gratuluju k ca!!! O prednim
diferaku se kawe ani nezda a rotax je rotax :-DD :-DD ten zbytek je plus minus vsude
stejnej... :-$
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 o kardanech se can amu ani nezdááááá,ty má kawa aspoň pořádné,né to měnit co 3tis
km za desítku.Táák a co teď?dáme si do tlamy :[ :[ :[ :lol: :lol:
pecer 30.11.2015 10:25:30

co kardany nebo dif, ale ten super pocit, když jedeš na Kawičce a všude kolem tebe jen
žluto. Ale nevíš, jestli je to samá řepka nebo CA :lol:
leos2 30.11.2015 10:51:43

Řeknu Karlovi , škoda že sem nesmí :-)
HELLGEJ 30.11.2015 12:22:55

leos2> :lol: :lol: :lol: :-DD :-DD :-DD
viki 30.11.2015 15:31:10

CA je prostě pro postižené, já bych to hned prodával s plaketou kripl vozíku-myslim tu
modro-bilou :-D a , tech tu máme tuny to je jak s autama nejlepčí jsou VW a uplně nej
v dízlu pod palbou čiplé na nehulí mě :lol: to :-D :lol: :lol: :lol:
KRTEČEK 30.11.2015 18:12:38

HELLGEJ> no konecne se tu na kawa foru neco deje :-DD tady se da aspon pokecat a
proprat spinave pradlo,ne jako na ca foru,tam se nesmi skoro nic :-(
viki 30.11.2015 18:23:31

to je jasné nemůžeš urážet a pomlouvat šmejd co ho vlastní samá trubka, aby náhodou
nekde nešel vyhodit pár kawáku do vzduchu :lol: :lol: :lol: (s)
Josejose 30.11.2015 18:29:21

Co to tady čtu sakra }:( zrovna jsem si chtěl koupit CA, ale po tomto co tu píšete jsem
se rozhodl asi pro Polárku (u) :lol: :lol:
KRTEČEK 30.11.2015 18:31:20

No jen skoda,ze tech kawaku je jen hrstka.. uz by se soudruzi nad sebou mnely vazne
zamyslet a prijit s novou,konkurence schopnou kawickou...
HELLGEJ 30.11.2015 18:44:20

my kawičkáři máme holt těžký život :lol: :lol: jose kup jiný stroj a mažu si tě :[ :[ 
krtku tys přestůpil a chodíš nás sem rozčilovat :lol: :lol: ale je fakt,že už by mohli přijít
z něčím fakt novým,ikdyž mně to stačí a tak no.. :-DD
KRTEČEK 30.11.2015 19:12:32

HELLGEJ> ja bych se vratil ke kawe hned kdyby u novyho stroje byla cena o sto tis.
nizsi nez ty predrazeny ca. Ale musely by prijit s necim srovnatelnym s ca:-D :-D :-D
HELLGEJ 30.11.2015 19:23:50

KRTEČEK> o sto tisíc niže?že tě huba nebolí :lol: :lol: zadarmo bys tu krasavicu
nechtěl??? :lol:
KRTEČEK 30.11.2015 19:43:22

No neboly kdyz chtej za litrovyho rencka 400 tis.....
HELLGEJ 30.11.2015 20:00:46

KRTEČEK> špatně jsem to pochopil,já myslel,že chceš kawu novou za 150tis :lol: :lol:
Josejose 30.11.2015 20:34:46

Stránka 9/11
09.12.2015 23:10:01

Motorkáři.cz



Názor na Kawasaki Brute force 750
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=363&fid=8

HELLGEJ> Hoši neserte Kawáááá píííííčo :-DD :lol: :lol:
HELLGEJ 30.11.2015 20:35:29

Josejose>HELLGEJ> Hoši neserte Kawáááá píííííčo :-DD :lol: :lol:

 no konečně,přesně táák,neserte :lol: :lol:
Josejose 30.11.2015 20:40:21

HELLGEJ> Oline a ty mě taky neser :lol: :-DD
HELLGEJ 30.11.2015 20:47:49

Josejose> :´-( :´-( :´-( :´-( :lol: :lol: :lol:
Servuz 01.12.2015 20:39:08

Kawa :lol:
RobertV 01.12.2015 20:44:51

viki>CA je prostě pro postižené, já bych to hned prodával s plaketou kripl
vozíku-myslim tu modro-bilou :-D a , tech tu máme tuny to je jak s autama nejlepčí
jsou VW a uplně nej v dízlu pod palbou čiplé na nehulí mě :lol: to :-D :lol: :lol: :lol:

 :lol: :lol: :lol: ještě že jsem nechodí Manča ten by ale koulel bulvama jak hurvínek,co
se tu píše :-DD :-DD :-DD
RobertV 01.12.2015 20:48:41

HELLGEJ> Dobře jsi to pochopil chce novou Kawu za 150 a já takýýýýýýýý :lol:
viki 04.12.2015 07:07:33

tak on manča patří mezi ně :-P myslím mezi ty co CA prostě nutně mět musí! a na
údržbu taky
RobertV 06.12.2015 21:06:00

Neválí se někomu doma laděný výfuk na kawu nejlíp big bun nebo i jiný
HELLGEJ 06.12.2015 21:20:21

RobertV> já ho mám i celé nerezové svody,a můžu ti říct,že už bych to nedělal.jako
zvuk super,ale do lesa a na jízdy s kamarády to není,po delší vyjíždce to začne štvát i
tebe. (n) +o( :´-(
pecer 06.12.2015 22:30:40

také jsem laďák HMF sundal. Zvuk hezký, ale do lesa absolutně nevhodný.
RobertV 07.12.2015 20:17:24

HELLGEJ> Já vím ale když ten orig.nemá žádné grády,a okolik ti to víc žralo +o(
HELLGEJ 08.12.2015 07:25:02

RobertV> se podívej na can am litr,to je jak vysavač zvuk :lol: mně nepřipadá,že by mi
to žralo více než kolegům co mají origo.na stříkačce to tak moc nepoznáš jako na
karbecu.
viki 08.12.2015 07:29:17

s laděným výfukem už nikdy s nikým nikam nejedu! ikdyž moc stejně nejezdím :-D je
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to jak když pošleš souřadnice na policajty o tom kde zrovna si! jo na závody,
maratony, ale nikdy ne do lesa
RobertV 08.12.2015 20:02:18

:-DD :-DD já ho chcu,a do lesa nejezdím :-D :-D :-D
Josejose 09.12.2015 09:03:06

RobertV> Robo, taky jsem jezdil kdysy dávno s laďákem HMF a od chvíle kdy mě
poslali vzkas slovenští myslivci myslím že po Kubovi, že ještě jednou a mám broky v
zádech, tak šel do garáže a dávám ho jen do Rumun a na závody na které jsem se už
taky vysral ;-) :lol: :-DD
Tetsuo 09.12.2015 09:28:59

kokaám že řešíte laďák a chci se zeptat jestli jste v tom HMF měli DB killer - takovou tu
vložku na snížení hluku, nebo jestli jste ho měli otevřenej?
HELLGEJ 09.12.2015 09:48:11

Tetsuo>kokaám že řešíte laďák a chci se zeptat jestli jste v tom HMF měli DB killer -
takovou tu vložku na snížení hluku, nebo jestli jste ho měli otevřenej?

 jo,tak HMF má jirkaD co je tady na mánii a má outlendera,vytáhli jsme ten killer a
krásný zvuk no,jen to taky dosti řve :lol: :lol:
Tetsuo 09.12.2015 10:23:51

HELLGEJ> to vím že to bez něj řve jako kráva měl jsem otevřenej RP co byl na kolce
když jsem jí koupil ale dal jsem origoš byl to strašnej ale fakt strašnej rachot (u) Jde
mi o to jakej je rozdíl u HMF s tou vložkou a bez.
HELLGEJ 09.12.2015 10:31:09

Tetsuo> je to velký rozdíl,s tím killerem to neřve vůbec.
Josejose 09.12.2015 20:50:38

HELLGEJ> Tož Oline já to mám taky a velký rozdíl v tom nevidím ;-) :-DD
HELLGEJ 09.12.2015 21:02:44

Josejose> tak to máš asi nějaký jiný hmf,protože ten jirkův opravdu neřve :-DD
RobertV 09.12.2015 21:11:20

Jo jo když to moc řve tak je to na pííííí ;-)
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